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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Torsdag d. 29.09.16 

 
Kl. 19.00 – 21.00 

 
Mødested: Sæbygård Skoleafdeling 

 
 

REFERAT 
 

 
1. Deltagere 

 
- Louise Jæger Jeppesen (afbud) 
- Lone Haugaard 
- Preben Hahn Sørensen (afbud) 
- Henrik Hanghøj  
- Dan Christiansen  
- Maibritt Ombo 
- Charlotte Kramme 
- Thomas Kaptain  
- Mette Hejslet  
- Ulla Winther (ordstyrer) 
- Rene Dehn  
- Michael Koch Sørensen 
- Henrik Bruun Nielsen  
- Chris Kramme (referent) 
- Anette Nedermark 
- Mike (Ny elevrepræsentant) 

 

 
Kommende mødedatoer 

 
-  22/11 (temamøde), 12/12 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til evt.  
 

(5 min) 
 

 
Dagordenen godkendt. 
 
Punkter til evt.:  
-Hvordan får vi elever repræsenteret i bestyrel-
sen? 
-Ønske om drøftelse af ”Bestyrelsens Håndbog”. 

 
2. To – medarbejdere i unv. 

 
BUU har besluttet at åbne for mu-
ligheden for at reducere undervis-
ningstiden i 4. – 9. klasse, hvis der 
tilknyttes to medarbejdere i de un-
derstøttende timer.  
 
Det er bestyrelsen, der godkender 
en sådan ordning. 

 
Beslutning: Bestyrelsen godkender, at der sættes 
gang i forsøg med to medarbejdere i undervisnin-
gen. 
 
Vigtigt at man tænker skolebussernes afgange ind 
i ordninger med to medarbejdere i undervisnin-
gen. 
 
Den ekstra medarbejder må ikke bruges som vi-
kar, da det er en præmis for forsøget, at det ikke 
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Der ønskes en drøftelse af bestyrel-
sens holdning til dette.  
 
Ledergruppen har drøftet mulighe-
den og er positive overfor ideen.  
 
Januar – juni foreslåes som prøve-
periode for tiltaget. 

 
 
(30 min) 

 

er en spareøvelse. 
 
Der må godt være forskel på, hvordan man gør på 
de forskellige afdelinger, men på den enkelte af-
deling, skal der være ens forhold alle klasser på 
en årgang. 

 
3. Klassedannelse for kommende sko-

leår.  
 

I skoleåret 17/18 skal der for første 
gang dannes nye 3. klasser ved afslut-
ningen af rullende skolestart. 
 
Ledelsen ønsker input fra bestyrelsen 
ift. principper for dette.  
 
(30 min) 
 

 
Elever: 
Eleverne bør få mulighed for at ønske en antal 
klassekammerater (f.eks.3), som de gerne vil gå i 
klasse med, med garanti for, at mindst 1 ønske 
går i opfyldelse. 
 
Forældre: 
Man kan evt. tale om ønsker til klassedannelse 
ved sidste skole-hjem-samtale inden klassedan-
nelsen skal ske. 
 
Personale: 
Vigtigt at stam- og farveholdslærernes viden om 
eleverne bruges i forbindelse med klassedannel-
sen. 
 
Anette Nedermark udfærdiger et princip om klas-
sedannelse og rundsender det til godkendelse. 

 
4. Evaluering af skolepolitisk møde på 

Sæby Skoleafdeling 
 

- Herunder muligheden for skoleudsæt-
telse v. Lone Haugaard 

 
(30 min) 
 
 

 
Formændene for de fire skoledistrikters skolebe-
styrelser har efterfølgende i fællesskab forfattet 
en henvendelse til det politiske udvalg. Heri op-
fordrer de bl.a. politikerne til at give skolerne stør-
re frihed til at tilrettelægge undervisningen hen-
sigtsmæssigt. De opfordrer også til, at der opret-
tes et samarbejdsorgan mellem det politiske ud-
valg og skolebestyrelserne. 
 
Punktet vedrørende skoleudsættelser tages op 
igen på næste bestyrelsesmøde. 
 

 
5. Økonomi – status 

 
Bilag vedlagt 

 
(10 min) 
 

 
Regnskabet for 2016 forventes at blive afsluttet 
med et underskud på 1,5 mio. kr.  
Underskuddet kan henføres til tre faktorer: 
Et større antal elever end forventet er blevet visi-
teret til specialklassetilbud. 
Der har været større udgifter end forventet i for-
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bindelse med medarbejdere, der har sagt deres 
stilling op. 
Elevtallet i skoledistriktet er faldet mere end det 
var forventet. 
 

 
6. Orientering 

 

(10 min) 
 

 
 

 

7. Evt. 
 

(5 min) 

 
 

 

 

-Hvordan får vi elever repræsenteret i bestyrel-
sen? 
Der har nu været nyvalg til elevrådene. Inden næ-
ste bestyrelsesmøde vil Anette kontakte afde-
lingslederne med henblik på at få opfordret elev-
rådsrepræsentanterne til at deltage i bestyrelses-
møderne. 
 
-Ønske om drøftelse af ”Bestyrelsens Håndbog” 
på et af de kommende bestyrelsesmøder. 
 
-Klassedannelse på 7. årgang Sæby-
gård/Stensnæs ønskes drøftet på et kommende 
møde. 

 


